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مهمترین رویدادهای بافق در سال 

1402 از نگاه افق کویر

گفتگو
محمدجواد ابوالحسینی، معاون هماهنگی امور عمرانی 

استاندار یزد:

سهام ترجیحی حق کارگران
 سنگ آهن است

طنز هفته:

کشمکش بر سر هیچ

شب بافق با استاندار یزد

اکرم عباســی| به گزارش هفته نامه افق کویر 
مجید دهقانی زاده، رئیس ســازمان مدیریت و 
برنامه ریزی استان یزد در نشست استاندار یزد 
با اصحاب رسانه بافق اظهار داشت: قطعاً یکی 
از مسائل مهمی که از ابتدای استقرار این دولت 
در دستور کار قرار گرفت، تجهیز اعتبار خوب 

برای شهرستان ها از منابع مختلف برای تکمیل 
طرح های نیمه تمام بود.

وی بــا بیــان اینکه ســعی شــده عدالــت در میان 
شهرســتان های مختلف رعایت شــود خاطرنشان 
کرد: در ســال 1399 جمع اعتبارات تخصیص یافته 
شهرســتان بافق در حدود 10 میلیارد و 400 میلیون 
تومان بود و در سال 1400 این اعتبارات که بیشتر آن 
در دولت سیزدهم انجام گرفت، این آمار به 33 میلیارد 
رسید و سال 1401 بالغ بر 48 میلیارد تومان و در یازده 
ماهه سال گذشته هم حدود 51 میلیارد تومان به این 
شهرســتان اختصاص پیدا کرد که قالب آن به صورت 

نقدی انجام گرفته است.
رئیس سازمان مدیریت و برنامه ریزی استان یزد افزود: 
از منظر ارزش افزوده که بین دهیاری ها و شهرداری ها 
توزیع می شــود و کاملًا مرتبط به واحدهای اقتصادی 

است، در ســال 99 معادل 14 میلیارد و 500 میلیون 
تومان به شهرستان بافق اختصاص یافت.
انتقال پرونده های 

صنایع بزرگ به داخل استان
دهقانی زاده با بیان اینکه یکی از کارهای بزرگی که در 
این دولت انجام شــد، انتقال پرونده های صنایع بزرگ 
به داخل اســتان بود عنوان کــرد: در پایان 1400 این 
عــوارض به 65 میلیارد تومان، در ســال 1401 به 96 
میلیارد تومان و در یازده ماهه 1402 به 107 میلیارد 
تومان رســید که افزایش قابل توجه و بسیار ویژه ای را 

شاهد بوده است.
وی در ارتباط با حقوق دولتی شهرستان از بحث معادن 
گفت: بحث اینکه چقدر از حقوق معادن باید به استان 
بازگــردد؛ کاملًا مربوط به مصوبات مجلس شــورای 
اسلامی است و به هیچ عنوان در دست مدیریت استانی 

و دولتی نیست.
رئیس سازمان مدیریت و برنامه ریزی استان یزد اضافه 
کرد: در سال 99 و 1400 از بحث حقوق دولتی معادن 
هیچ میزانی به شهرستان بافق پرداخت نشده بود، ولی 
در ســال 1401 معادل 21 میلیارد تومان و در ســال 
1402 هم 13 میلیارد تومان از این محل به شهرستان 

بافق اختصاص پیدا کرده است.
دهقانــی زاده با بیــان اینکه اعتبارات جــاری ادارات 
شهرســتان پرداخت شــده در ارتباط با جایگاه بافق 
در ســند یزد نوین اظهار داشــت: یکی از نخســتین 
شهرستان های اســتان در ذیل سند یزد نوین، تدوین 
سند توسعه شهرستان با نگاه بلند مدت در دست اقدام 
قرار گرفته و خوشــبختانه ده ها جلســه در این حوزه 
برگزار شــده؛ امیدوارم به واسطه آن بتوانیم طرح های 

فاخری برای آینده بافق داشته باشیم.

افزایش چندین برابری اعتبارات شهرستان بافق در حوزه های مختلف

گفتگو

اکرم عباســی| به گزارش هفته نامه افق 
کویر، نادریان زاده مدیرکل بنیاد مسکن 
انقلاب اسلامی اســتان یزد در حاشیه 
نشست اســتاندار یزد با اصحاب رسانه 
بافق گفت: نخســتین طرح بنیاد مسکن 
در شهرســتان بافق مربوط به طرح 145 
واحدی بود که زیرساخت های آن تکمیل 
و واحدها تحویل متقاضیان شده و بحث 
تســهیلات آن هم در پایان ســال قبل 
برطرف شد و ان شاا... به دست متقاضیان 

می رسد.
وی افــزود: محل 38 هکتاری باقــر آباد هم در 
دست بنیاد مســکن قرار گرفته و پس از انجام 
طراحی ها، کار آماده ســازی شروع شده و سعی 
می کنیم تا مردادماه آماده ســازی پایان یابد و 
هر تعداد که نیاز به بنیاد ساخت باشد خودمان 
شــروع می کنیم و هر کدام هم به صورت گروه 
ساخت باشد تحویل متقاضی می شود که شروع 

به کار کنند.
مدیرکل بنیاد مســکن انقلاب اسلامی استان 
یزد در خصوص زمین های روستایی هم گفت: 
زمین های پیش بینی روستایی 10 ساله در نظر 
گرفته می شــود و بحث واگذاری هم در اولویت 
اول مربوط به افراد بومی و ســاکن روستا است و 
اینطور نیست که به افراد غیربومی این زمینه ها 

را واگذار کنیم.

زمین های روستایی به غیربومیان 
واگذار نمی شود 

حدیث عباسی| به گزارش هفته نامه افق کویر؛ 
برخی شــهروندان در پیامی خطاب به »هادی 
علیزاده« رئیــس اداره اوقــاف و امور خیریه 
شهرستان بافق گفتند: متأسفانه تقریبا تمامی 
درختان تنومند محوطه بقعه شــریف امام زاده 
قاضی میرجعفر)علیه السلام( بافق که بیش از 40 
درخت  می باشد را قطع نموده تا آن را بفروشند!!!! 
سوال اینجاست چرا  این اقدام از سوی متولیان 
این بقعه شــریف و با مجوز چه نهاد یا سازمانی 
صورت گرفته اســت! همگان می دانیم که این 
درختان تنومند علاوه بر سایه داشتن در فصل 
گرما زیبایی خاصی به محوطه این بقعه داده بود؛ 
ولی درختان به یکباره قطع شد و همان بلایی که 
بر سر محوطه بازی کودکان آمد هم  اکنون بر سر 
فضای سبز این بقعه آمده است! و حال از محضر 
شما درخواست می شود موضوع را بررسی و طرح 
های جایگزین سریع تر انتخاب شده تا از زیبایی 

این بقعه شریف کاسته نشود.
»علیجــان منتظری«رییس هیئــت امنای بقعه 
شریف امامزاده قاضی میرجعفر)علیه السلام( بافق 
در پاســخ به درخواست برخی  شــهروندان گفت: 
»درختان اکالیپتوس مانع دید به سمت دستشویی 
و وضوخانه شده بود؛ بنا براین از شرکت سنگ آهن 

مرکزی بافق درخواست نهال نموده ایم  تا جایگزین 
شود؛ در نتیجه تصمیم گرفته شد که درختان قطع 
گردد و با کاشــت درختان خرما و سنجد ان شاا...

مشکل فضای سبز رفع شود.«
»محمد رحیمی پور« بخشدار بافق ؛ پیرامون قطع 
درختــان صحن امامزاده قاضــی میر جعفر )علیه 
الاســلام( بافق در پیامی به خبرنگار هفته نامه افق 
کویر گفت: موضوع بررســی و نتیجه اعلام خواهد 

شد.
شــایان ذکر اســت؛ در روز درختکاری نهال های 
زیادی برای کاشت از ســوی اداره منابع طبیعی و 
آبخیزداری به شهروندان اهدا می شود و همچنین 
نهال های خرما، زیتون و غیره در حاشیه شهرستان 
بافق کاشت می شود که اگر برنامه ریزی دقیقی از 
سوی متولیان این بقعه شریف با نظارت اداره اوقاف و 
امورخیریه شهرستان صورت می گرفت؛ این امکان 
شاید میسر می شد که پیش از قطع درختان تنومند 
در صحن این بقعه شــریف؛ نهال هایی جایگزین 
کاشــته می شد و سپس و در ســالیان آتی به مرور 
اقدام به قطع درختان می نمودند تا باعث دلگرمی 
شهروندان و زائران می شد و فضای سبز این منطقه 

با این وضعیت روبه رو نمی شد. 

بخشدار بافق:

موضوع قطع درختان تنومند صحن امام زاده قاضی میرجعفر )عج( پیگیری می شود

محمدجواد ابوالحســینی، معاون  اکرم عباســی|
هماهنگی امور عمرانی اســتاندار یزد در حاشــیه 
نشست استاندار یزد با اصحاب رسانه بافق در ارتباط 
با بیمارستان 96 تختخوابی اظهار داشت: بیمارستان 
بافق کارهای متعددی دارد و به تصمیمات نادرستی 

که در سال های قبل گرفته شده برمی گردد.
وی ادامه داد: موضوع بیمارستان بافق در صدر پیگیری ها قرار 
گرفته و ان شاا... به زودی خدمات درمانی در این شهرستان به 

مردم این شهرستان انجام خواهد گرفت.
وی با بیان اینکه در دور اول مصوبات ســفر ریاست جمهوری 
750 میلیارد تومان منابع برای این شهرستان اختصاص پیدا 
کرد گفت: از این میزان بیــش از 700 میلیارد تومان تأمین 

اعتبار شده است.
معاون هماهنگی امور عمرانی استاندار یزد گفت: در دور دوم 
سفر ریاست جمهوری به استان یزد هم اعتبارات بسیار خوبی 
برای شهرســتان بافق در نظر گرفته شده و ابلاغ مصوبات به 

دست ما رسیده است.
ابوالحسینی در ارتباط با پهنه ریلی شهرستان بافق و وضعیت 
آن گفت: پهنه ریلی قبل از این دولت تنها یک حرف بود و هیچ 
اتفاقــی به صورت عملی انجام نگرفته بــود؛ اما در این دولت 
زمین تخصیص پیدا کرد و برای آن مشــاور تهیه شد و کار در 

حال انجام است.
وی با بیان اینکه سازمان صمت، صنایعی که می توانند در این 
پهنه مستقر شوند را شناسایی کرده گفت: ایجاد این پهنه حق 
شهرستان بافق است؛ چرا که کارخانجات تعمیر لوکوموتیو 
بافق از صنایع قدیمی شهرستان است و اینکه تأکید شده بافق 
از تک بعدی بودن معــدن فاصله بگیرد یک بخش در زمینه 
تقویت صنایع ریلی اســت که به صورت ویژه در حال دنبال 

شدن است.
سهام ترجیحی کارگران سنگ آهن موضوع دیگری بود که 
ابوالحسینی به آن پاسخ داد و گفت: در زمینه سهام ترجیجی 
صندوق بازنشســتگی بایــد عمل کند و ایــن موضوع جزو 

تعهدات صندوق است.

مبحث فســاد همیشــه و از آغــاز پیدایش 
تمدن هــای بشــری در میان جامعه بشــری 
می لولــد و حکومت ها چه کوچک و چه بزرگ 
با آن دســت به یقه بوده اند؛ گاه این فســاد در 
میان کارگزاران دولتی وجود داشــته و گاهی 
مرتبطین با کارگزاران! که هر دو آســیب ساز 

بوده اند.  
    جرایمی نظیر اختلاس،ارتشاء،جعل،جرایم 
جدیــدی نیســتند و عقبــه ایی بــه اندازه 
دولتهادارند؛ اما آنچه که مســلم است هرگاه از 
قدرت درست استفاده شده میزان فساد اداری 
کاهش داشــته و هرگاه از قدرت به درســتی 
سود نجسته؛ فساد شیوع یافته است. در سیره 
اســلامی، در کلام امیر المومنین، علی )علیه 
السلام( به کرات اســتفاده صحیح و درست از 
بیت المال گوشزد شده است؛ آنجا که فرمودند؛ 
کسی که امانت )بیت المال( الهی را خوار شمارد 
و دســت به خیانت آلوده کند و خــود و  دین 
خویش را پاک نسازد، درهای خواری را در دنیا 
به روی خود گشوده و در قیامت خوارتر و رسواتر 

خواهد بود. 

مربیان تئاتر سرود مدارس بافق به 

آموزش اصولی نیاز دارند 

بازدیدی که باعث بهت و حیرت 

خبرنگاران شد

حلول ماه شوال و عید سعید فطر مبارک باد 
1
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شب بافق با استاندار یزد

این روزها کشــمکش بر ســر رئیس »معدن آباد« به اوج خود 
رسیده است! برخی معتقدند رئیس معدن آباد چرا در محل کار 
خود نیست و همیشــه در مرکز نشسته است و برخی دیگر می 
گویند وجوه نقد را به جایی دیگر می فرســتد و برخی دیگر هم 
که دل خوشــی ندارند می گویند؛ چرا اینقدر دور و برش مشاور 
ریخته است! خلاصه صدای مخالفت بلند شد و رئیس معدن آباد 

با شگرد خاص خودش موضوع را جمع و جور کرد. 
»ممل« به »آقاتقی« گفت: هر چند کــه نباید نقش اطرافیان 
»وکیل الرعایا« را فراموش کنیم؛ چون در طول این چند ســاله 
نشــان داده معدن اباد حیاط خلوت خوبی برای ســوء استفاده 

کنندگان خودش بوده است. 
آقاتقی گفت: الخیر ما فی الوقــع؛ خیر و خوبی در انچه که واقع 
می شود خواهد بود! امید است که همه کارها در جهت تقرب به 

سوی خداوند تبارک و تعالی باشد. 
ممل گفت: آمین! ولی معدن آباد شــده عین گوشتی که خیلی 
ها برای آن دندان تیز کرده اند! تا نصیب چه کســی و به کام که 

شود! که گفته اند: 
دنیا همه هیچ و اهل دنیا همه هیچ     

                                                                               ای هیچ برای هیچ بر هیچ مپیچ
دانی که پس از عمرچه ماند باقی      

                                                           مهر است و محبت است و باقی همه هیچ

آگهی مفقودی 

آگهی مفقودی مدرک گواهینامه 
موقت فارغ التحصیلی اینجانب  آرزو 
طالعی  فرزنــد  داوود   به شــماره 
در   4470071897 شناســنامه   
مقطع کارشناسی   رشته آموزش و 
پرورش ابتدایی صادره از دانشگاه آزاد 
اســلامی واحدبهاباد مفقود گردیده 
اســت و فاقد اعتبار می باشــد . از 
یابنده تقاضا می شــود مدرک را به 

دانشگاه آزاد بهاباد ارسال نمایند

اکرم عباســی| به گزارش هفته نامه 
افق کویــر،  مهران فاطمی در پنجمین 
نشست خبری ویژه شهرستان های یزد 
که به صورت مجزا برای هر شهرستان 
برگزار می شــود در پاسخ به پرسش 
های مطرح شــده از سوی خبرنگاران 
شهرستان بافق، اظهار داشت: شهادت 
سه تن از فرزندان استان یزد در حادثه 
تروریستی راســک را تسلیت عرض 
می کنم و برای دیگر عزیزانی که در این 
حادثه مجروح شدند، آرزوی شفا دارم. 

حضور بانوان در فضای رسانه 
ای بافق نشان دهنده فعالیت 

پویا و زنده فضای رسانه در این 
شهرستان است

وی در ارتباط با فضای رسانه ای بافق، تصریح 
کرد: فضای رسانه ای شهرستان بافق نسبت 
به سایر شهرســتان ها متفاوت تر است و این 
وجه برجسته ای است؛ به ویژه حضور بانوان 
در این عرصه نشان دهنده فعالیت پویا و زنده 

فضای رسانه در این شهرستان است.
استاندار یزد، گفت: سال گذشته افطارها در 
خدمت نخبگان و بخش های مختلف بودم، اما 
امسال با تغییر رویکرد افطار را در جمع اقشار 
مختلف مردم هســتم و پس از آن در نشست 
با خبرنــگاران شهرســتان ها، موضوعات را 
به تفکیک هر شهرســتان مورد بررسی قرار 

می دهیم.
فاطمی با بیان اینکه یکی از مســائل مهم در 
هر شهرستان بحث اعتبارات است عنوان کرد: 
تمام طرح هایی که در شهرستان ها وجود دارد 
و سال ها است که به صورت نیمه کاره رها شده 
یا سرعت پیشــرفت کمی داشته، مربوط به 

همین بحث اعتبارات است.

افزایش 5 برابری اعتبارات 
تخصیص یافته به بافق  

در دولت سیزدهم 

وی خاطرنشــان کرد: ســال 99 و یک سال 
قبل از اســتقرار دولت ســیزدهم، اعتبارات 
شهرستان بافق 10 میلیارد تومان به صورت 
اسناد خزانه بوده که قدرت اجرایی آن نسبت 
به اعتبارات نقد بســیار پایین تر است، اما از 
سال 1400 افزایش بسیار زیادی در اعتبارات 
شهرستان رخ داده و همه اعتبارات این دولت 

به صورت نقدی بوده است.
استاندار یزد گفت: بلافاصله در سال نخست 
فعالیت این دولت اعتبارات شهرستان بافق 
سه برابر بوده و هر سال پس از آن هم تا یازده 
ماهه سال قبل افزایش چشم گیری داشته به 
گونه ای که نسبت به سال 99 تقریباً پنج برابر 

شده است.
فاطمــی بیــان کــرد: درصــد اعتبــارات 
شهرستان ها پیش از دولت سیزدهم تصویب 
شده و هیچ دخل و تصرفی در ارتباط با درصد 
اعتبارات شهرستان ها طی فعالیت این دولت 

انجام نگرفته است.

عوارض ارزش افزوده بافق از 99 
تا 1402 افزایش 9.5 برابری داشت 

وی افــزود: درصــد ارزش افــزوده در این 
شهرســتان هم از ســال 99 تاکنــون هم با 
افزایش 9 برابری روبه رو بوده و این به معنای 
پیگیری و اقداماتی است که در این دولت به 
صورت ویژه انجام گرفت و یکی از اصلی ترین 
دلایل آن پیگیری اســت که بــرای انتقال 
پرونده های شرکت ها و صنایع بزرگ به داخل 

استان بوده است.
استاندار یزد با اشاره به بدهی ها و مالیات های 
پرداخت نشده سنگ آهن به واسطه مطالبات 
پرداخت نشــده بیان کرد: با توجــه به این 
بدهی ها، استان به صورت جدی ورود کرد که 
مشکلی برای سنگ آهن بوجود نیاید و بتواند 

فعالیت خود را ادامه دهد.
فاطمی با بیان اینکه تصمیم گیری اعتبارات 
دو درصد فروش معــادن به صورت کامل در 
اختیار استاندار است، گفت: در ارتباط با این 
بحث ابتدا پیگیری کــردم که این اعتبارات 
توسط تمامی معادن پرداخت شود و از سوی 
دیگر تأکید کردم که بــه صورت کامل تمام 

سهم شهرستان در بافق هزینه شود.
وی با تأکید بر اینکه یکی از مهمترین اقدامات 
و خدمات دولت سیزدهم افزایش چشم گیر 
اعتبارات است، عنوان کرد: این افزایش و اعداد 
و رقم آن باید برای مردم تبیین شود تا بتوان 
در راســتای امیدآفرینی در جامعه حرکت 

نماییم.
100 میلیارد تومان اعتبار بیمارستان 

بافق آماده است / طرح با مشکل 
پیمانکار روبرو است

اســتاندار یزد در ارتباط با بیمارستان بافق، 
خاطرنشــان کرد: این سوال مطرح است که 
چرا این بیمارســتان پیش از دولت سیزدهم 
به صورت نیمه تمام باقــی مانده و با وجودی 
که ســنگ آهن نزدیک به 50 سال در حال 
فعالیت در این شهرســتان اســت و 9 سال 
از عمــر این طــرح می گــذرد، همچنان به 

بهره برداری نرسیده است؟
فاطمی اعــلام کرد: این طرح را علاوه بر تمام 
محدودیت های موجود به صــورت ویژه در 
دســتور کار قرار دادیم و 100 میلیارد تومان 
برای آن در نظر گرفته شــد و پول آن هم به 
صورت نقد موجود اســت. تمام این اعتبارات 
به صورت کامل پرداخت شــده و در حساب 
دانشگاه علوم پزشکی و 2 درصد فرمانداری 
بافق است؛ اما طرح با مشکل پیمانکار روبرو 

است.
وی تأکید کرد: متأسفانه پیمانکاری را برای 
این طرح انتخاب کردند که توانمند و کننده 
این کار نیســت؛ یا باید با وی کار کنیم که به 
همین منوال روند ادامه پیدا کند و یا خلع ید 

شود که حدود دو سال طول خواهد کشید.

رسانه ها مسائل را به صورت دقیق 
و درست برای مردم تبیین کنند 

استاندار یزد بیان کرد: دانشگاه علوم پزشکی 
و معاونت عمرانی استاندار یزد به این موضوع 
ورود پیدا کرده  و با جدیت به پیمانکار فشــار 
آورده اند و کار الان شــروع شده تا بتوانیم این 

بیمارستان را به بهره برداری برسانیم.
فاطمی با بیان اینکــه وقتی طرح اعتبار را به 
صورت نقد دارد؛ اما مشــکل پیمانکار داریم، 
رسانه باید به مسئله ورود پیدا کرده و موضوع 
را به صورت دقیق برای مردم تبیین کند که 
دولت اقدامات لازم را انجام داده و الان مسائل 

دیگر در کار وجود دارد.
وی ادامه داد: علاوه بر دو ســفر کاری که در 
شهرستان داشتم، یک جلسه شورای اداری 
هم بــا حضــور معاونین اســتاندار و برخی 
مدیران در شهرستان برای پیگیری جلسات 
و مصوبات آن پیگیــری کردیم؛ علاوه بر آن 
چندین مرتبه دیگر هم شخصاً به بافق سفر 
کرده و موضوعات این شهرستان را به صورت 

کامل و دقیق پیگیری نمودم.
استاندار یزد با اشاره به حضور رئیس جمهور 
در شهرستان بافق خاطرنشان کرد: این فضا 
با پیگیری و تأکید اســتان ایجاد شد و برای 
شهرســتان و حوزه انتخابیه از اهمیت بسیار 
بالایی برخوردار بود؛ بــه علاوه اینکه معاون 
رئیس جمهور، وزرا و دیگر مســئولان ارشد 

کشوری هم به شهرستان بافق سفر کرده اند.
فاطمی با بیان اینکه شهرستان بافق همانند 
دیگر شهرستان ها پاره تن استان است، گفت: 
این شهرستان برای ما از اهمیت بسیار بالایی 
برخوردار اســت و هیچ تبعیضــی میان این 
شهرستان و دیگر نقاط اســتان دیده نشده 

است.

2 درصد معادن حق مسلم
 شهرستان است

 
وی بــا بیان اینکــه بحــث دو درصد فرمان 
حضرت امام)ره(و حق مســلم شهرســتان 
است و همچنان استوار باید باقی بماند  ادامه 
داد: اخیرا شنیدم برخی معادن به دولت نامه 
زدند که این موضوع باید لغو شود که ما قطعاً 
پیگیری می کنیــم که همچنان این موضوع 
استوار بماند و از اساس جلوی این تغییر رویه 

گرفته شود.
اســتاندار یزد خاطرنشــان کــرد: البته در 

رابطه با مدل توزیع و چگونگی آن پیشــنهاد 
دستگاه های نظارتی را حتما دنبال می کنیم 
تا این پول به صــورت هدفمند در ط رحهای 
شهرستان بنشــیند و نتیجه بهتری داشته 

باشد.

چرا سنگ آهن باید به بازار 
سرمایه ورود کند 

فاطمی در رابطه با ورود سنگ آهن به بورس 
عنوان کرد: الان نظــام تأمین مالی که صرفاَ 
وابســته به بانک ها اســت جوابگوی مسائل 
نیســت و بانک ها از عهده اینکه بتوانند برای 
صنایع بزرگ تأمین مالی کنند در شــرایط 
فعلی توانمند نیستند و برای اینکه طرح های 
توسعه ای مجموعه های بزرگ بتواند به نتیجه 
برســد، حتماَ نیاز به تأمین ســرمایه از بازار 
ســرمایه دارد و در کنار بازار پول این موضوع 
از اهمیت بســیار بالایی برخوردار اســت و 
شــرکت های بزرگ از جمله فولاد مبارکه و 
چادرملو بــرای تأمین مالی خــود از بورس 

استفاده می کنند.
وی بیان کرد:  چهار دهه روی زنجیره ارزش 
افزوده ســنگ آهن در بافق کار نشــده و آن 
چیزی که تحت عنــوان فولاد مبارکه وجود 
دارد می توانست در شهرســتان بافق ایجاد 
شــود و صدها برابــر تولید ثــروت و ارزش 
افــزوده کند؛ اما این موضوع صورت نگرفت و 
شهرســتان بافق صرفا به عنوان خام فروشی 

سنگ آهن دیده شده بود.

 شروط جدی برای ورود سنگ آهن
 به بورس 

استاندار یزد ادامه داد: البته برای این موضوع 
شــروطی وجود دارد که اولاً پول تأمین شده 
از بورس صرفاً باید برای طرح های توسعه ای 
استفاده شود، دومین شرط هم این است که 
تعهدات قبلی تعیین تکلیف شود و در مرحله 
سوم هم ســهام ترجیحی کارگران هم باید 

مشخص و انجام شود.

جلوی مزایده معدن چاه گز
 را گرفتیم 

فاطمــی در ارتباط با معدن چــاه گز گفت: 
معادن قانون دارند و خارج از قوانین موضوعه 
نمی توان بــرای آن تصمیم گرفت و موضوع 
بســیار مهم این اســت که با توجه به اینکه 
معادن انفال و ملی هستند همه معادن باید در 
قالب مزایده واگذار شوند و مسئولان استان به 
هیچ عنوان نمی توانند برای آن تصمیم گیری 

کنند.
وی تصریح کــرد:  البته ایــن موضوع نافی 
پیگیری  های ما نیســت و اعتقــاد داریم که 
وقتی مجموعه ای با هفت هزار کارگر با مشکل 
خوراک مواجه است و در کنار آن یک معدن 
وجود دارد باید خوراکش از این محل تأمین 

شود.
استاندار یزد خاطرنشان کرد: الآن این موضوع 
را از شورای عالی امنیت پیگیر هستم تا بتوانیم 
مشــکلاتی که در این حوزه وجود دارد را رفع 
کنیم به عــلاوه اینکه پیگیــری کردیم که 
مزایده مربوط به این معدن هم متوقف شود تا 

بتوانیم به نتیجه نهایی برسیم.

تمام نقاط استان از آب انتقالی
 خلیج فارس بهره مند می شوند 

فاطمی در ارتباط با خــط انتقال آب دریا به 
یزد گفت: تمام استان یزد از این خط منتفع 
می شوند و اینطور نیســت که با اجرای خط 
انتقال آب همه آن به مرکز استان اختصاص 
پیدا کند؛ بلکه تمام شهرستان های استان از 
آن منتفع خواهند شــد و درآمدهای معدن 
چاه گز هم بــرای خط انتقال آب اســتفاده 

خواهد شد.
وی با بیان اینکه در ســه شهرستان اشکذر، 
زارچ و بافق با مشکل تأمین زمین روبرو بودیم 
افزود: در قانون جهش تولید مسکن از اراضی 
درجه یک و دو و اراضی مشمول جنگل های 

دست کاشت ممنوعیت استفاده آمده است.

چرا طرح نهضت ملی مسکن
 در بافق طولانی شد 

اســتاندار یزد تصریح کرد: اراضی موجود در 
شهرســتان بافق گاهی با بوی کارخانجات 
و یا فرونشســت روبرو بود که از دســتور کار 
خارج شــد و بخش زیادی از اراضی هم جزو 
جنگل های دست کاشت بود که نزدیک به دو 
سال پیگیری کردیم و با حکم شورای تأمین 
توانســتیم بخشــی از زمین را آماده کنیم و 
مسئولیت آماده ســازی آن هم با شهرداری 

بافق است.
فاطمی بیان کرد: پــس از اینکه زمین آماده 
شد، مشــاور باید اقدام به طراحی آن کند تا 
وارد مرحله آماده ســازی زمین برای ساخت 
شود و انتقال تأسیسات مورد نیاز انجام گیرد 
و به همین دلیل هم بــود که به دلیل تأمین 
زمین و محدودیت های موجود برای انتخاب 

سایت های ملی افزایش یافت.
وی در ارتباط با جــاده بافق بهاباد گفت: این 
طرح با توجــه به اینکه 30 درصــد از منابع 
عمومــی و 70 درصد از محــل منابع معادن 
قرار اســت انجام شود نیاز به ماده 23 دارد که 

فرآیند آن در حال انجام است.

در صورت اثبات مدیر فاسد و 
صدور حکم وی را عزل می کنیم 

اســتاندار یزد با بیان اینکه برخورد با فســاد 
اخلاقی و مالــی و رانت مدیــران به جدیت 
برخورد می کنیم، اظهار داشت: اگر موضوعی 
هســت درخواست داریم که حتماً به سرعت 
اعلام شــود؛ در صورتی که اثبات شود صدور 
حکم بلافاصله منجر به برکنــاری آن مدیر 

خواهد شد.
فاطمی از تشکیل ستاد سهام در استان یزد به 
معنای » ستاد هماهنگی اقتصاد مردمی« در 
استان یزد خبر داد و افزود: کار این ستاد تحقق 
شعار سال است که برنامه های خوبی هم برای 

آن در نظر گرفته شده است.

از کارگران مطابق قانون 
حمایت کامل داریم 

وی در بخــش دیگری از صحبت های خود با 
بیان اینکــه از کارگران در چهارچوب قوانین 
به صــورت کامل حمایــت می کنیم، گفت: 
سیاست های دولت و کشور به این هست که 

بتوانیم مسائل و مشکلات را برطرف کنیم.
اســتاندار یزد بیان کرد: در رابطه با تعهدات 
اجتماعــی مدارس در حــوزه مدارس حتماً 
جلســات پیگیری را می گذاریم و حتماً باید 
پیگیری لازم برای اجرای این تعهدات انجام 
شود و به این طریق کمبود فضای آموزشی و 

مدارس رفع خواهد شد.

پیگیر عدم قطع برق چاه های 
کشاورزی در سال جاری هستیم

اســتاندار یــزد  درخصــوص جلوگیری از 
خاموشی چاه های کشاورزی و خسارت وارده 
به کشــاورزان شهرستان بافق گفت: درحال 
پیگیری هستیم تا در سال جاری شاهد قطعی 
برق درحوزه چاه های کشــاورزی نباشیم؛ 
البته  در برنامه استان است تا 800 حلقه چاه 
به برق خورشیدی متصل شوند و دیگر شاهد 

مشکلات این چنینی نباشیم. 

 مقام شهرستانی بسیار کســب نمودم در استان یک مقام 
اول و یک مقام سومی در جشنواره دانش آموزی استان و یک 
مقام اول در جشــنواره آواها و نواهای بسیج را کسب نمودم. 
همچنین سال گذشته در جشنواره " ملی سرود رضوی " که 
در گرگان برگزار شد به همراه دبستان " شاهد نور" در زمینه 

سرود همگانی مقام دوم کشوری را کسب نمودم. 
افق کویر: ازچه رده ســنی در گروه سرود فعالیت 

دارند؟
از سنین  5 الی 12 سال در گروه سرود بنده حضور دارند. 
در گروه سرود" نور ولایت" چند دختر کم سن وسال فعالیت 
می کنند؛ مدتی برای بنده مشکلاتی در برداشت؛ که با حمایت 
والدین با اجرا گروه دختران نیز موافقت گردید و بچه ها صدای 

بسیار خوبی دارند. 
افق کویر: یکی از خاطرات شــیرین خــود را برای 

خوانندگان توضیح دهید؟
مهمترین اجرای بنده، سال1376 بود که به دوران ریاست 
جمهوری" حجت الاســلام خاتمی " باز مــی گردد، رییس 
جمهور به شهرستان بافق سفر نمود و قرار براین بود که گروه 
سرود ما در برابر رئیس جمهور اجرا نمایند. شب قبل از اجرا " 
آداپتور" یا " ترانس ارگ" سوخت که باید برای خرید آداپتور 
به یزد می رفتم، فرصت کم بود. با همفکری دوستان تصمیم 
گرفتیم چند باتری داخل ارگ قرار دهیم؛ فــردای آن روز با 
ترس و  نگرانی گروه اجرا نمود، هرلحظه امکان داشــت باتری 
ها تمام شود و اجرا ناتمام بماند. به خوبی به یاد دارم زمانی که 
اجرا تمام شد یکی از اعضای ریاست جمهوری بنده را خواست 
و به من 125 تومان پاداش داد که بین اعضای گروه تقســیم 

کردم.
افق کویر: خانواده ها چگونه متوجه علایق فرزند خود 

شوند؟
خردسالان را نباید اجبارکرد، باید خود آن ها علاقه داشته 
باشند تا  شعر را حفظ و در گروه سرود حضور یابند. در زمینه 
آموزش سرود به نوجوانان این نکته حائز اهمیت باشد که حتما 
باید شعر را حفظ کنند، به نحوی که خیلی از خانواده ها به من 
می گویند اینقدر فرزند ما تکرار می کند که ما هم آن شــعر را 

حفظ شده ایم.
افق کویر: چه توصیه به همشهریان دارید؟ 

صدای خوب در پسران بسیار کمتر دیده شده است بعضا با 
خردسالانی که در مهدکودک سرود تمرین دارم می بینم در 
این سن کم صدای بمی دارند، که به تغذیه یا ژنتیک آن ها باز 
می گردد؛ حتما باید بهداشت حنجره رعایت شود؛ البته نا گفته 
نماند که  با رسیدن به سن بلوغ  نیز صدا فرد تغییر خواهد کرد. 
برای اینکه فرزندان شهرستان پیشرفت داشته باشند؛ نیاز به 
برگزاری کلاس های آموزشی با اســتفاده از اساتید استانی و 

کشوری است. 
افق کویر: سخنی با مسئولین: 

مهم ترین مشکل نبود استودیو ضبط صدا در شهرستان می 
باشــد که باید برای ضبط صدا به مرکز استان مراجعه کنیم و 
هر دفعه مجبور به پرداخت هزینه ها می باشیم. هنر سرود هم 
در دوران پیروزی انقلاب اسلامی و در زمان هشت سال دفاع 
مقدس و ایام سخت کرونا، باعث ایجاد شور و نشاط در جامعه 
شده اســت و می طلبد که مسولین بیشتر از قبل هنر فاخر و 

انقلابی حمایت و پشتیبانی کنند. 
افق کویر:: سخن پایانی: 

بنده  از زحمــات و حمایت های خانواده گروه ســرود نور 
ولایت تشکر و قدر دانی می کنم. 

مربیان تئاتر سرود مدارس بافق به 

آموزش اصولی نیاز دارند 

و حیرت  بســیار به ســمت موزه حرکت نموده و زمانی که به 
موزه رسیدیم خودروی انتظامات کنار ما ایستاد و گفت شما 
خبرنگاران افق کویر هستید؟! و در ادامه بیان کردند که گزارش 
تهیه نشــود  من و همکارم به موزه رفته و افرادی را مشــاهده 
کردیم که سنگ ها را با یکدیگر مقایسه می کردند و به دنبال 
آن بودند که این ســنگ ها در کجا ها به کار برده می شــود و 
در انتهای موزه از وســایل و ابزارآلات قدیمی که در استخراج 
معدن به کار برده می شد قرار داشت و کاش افرادی بودند که 
در مورد این ابــزارآلات توضیحاتی ارائه می نمودند و فقط به 
نمایش وسایل بسنده نمی کردند ؛ موزه بسیار کوچک و فضای 
محدودی داشــت و باید زود محل را ترک می کردیم  و بعد از 
بازدید از موزه قصد بازدی از "پیت" نموده که متوجه شــدیم 
انتظامات دورادور ما را زیر نظر دارند و با بی توجهی به راه خود 
ادامه دادیم و به پیت معدن رسیده تعدادی نه چندان زیاد به 
مشاهده پیت معدن پرداخته بودند، ما نیز رفت و آمد ماشین 
آلات مخصوص حمل و انتقال سنگ را مشاهده می کردیم و 
چگونگی رفت و آمد آن ها را مشــاهده و تجزیه و تحلیل می 
کردیم! ولی با سال گذشته حال و هوای منطقه متفاوت بود و 
مانند سال قبل به فضای منطقه رسیدگی نشده بود؛ از پله های 
جایگاه که پایین آمدیم یکی از افراد حراست به ما گفت بیایید 

بروید ما را خسته کردید!
حال و هوای سنگ آهن مانند سال قبل نبود و به فضای سبز آن 
رسیدگی نشده بود و تنها نکته مثبتی که می توان به آن اشاره 
کرد هدایای بومی شهرستان بود، کلاه و بادبزن حصیری که 

جایگزین کلاه آفتابگیر شده بود بسیار بجا و قابل تقدیر بود. 

بازدیدی که باعث بهت و حیرت 

خبرنگاران شد

    اخیــرا؛ در فضای مجازی شهرســتان حکم دادگاهی آمده 
اســت که با تلاش شبانه روزی نهادها و دستگاه های امنیتی 
جلو خروج سرمایه های این آب و خاک گرفته شد. جمعی به 
سوء استفاده از موقعیت شغلی خود متهم شده و دادسرا رای 
به محکومیت برخی و تبرئه بعضی دیگر نموده است. فارغ از آن 
که این حکم در شعبه دادگاه نقص گرفته شده و یا روال عادی 
خــود را جهت صدور رای در پیش خواهد گرفت؛ اما توجه به 

چند نکته در اینجا لازم است:
اول( نظارت بیشتر از سوی متولیان 

اگر ارکان نظارتی کار خود را به خوبی انجام بدهند؛ مسلم است 
که سوء استفاده از موقعیت ها به پیش نخواهد آمد. نظارت به 
یک قسمت یا دو بخش نیست و در تمامی شئون در ادارات و 

نهادها نظارت بر رفتار مدیران باید وجود داشته باشد. 
دوم(  توجه به امانت الهی

 دقت در بیت المال مسئله ایی است که بارها از سوی متولیان 
امر رسما و شفاها اعلام گردیده؛ ولی باز شاهد خدشه در این 

امانت الهی هستیم. 
از منش سردار شهید مهندس مهدی باکری، فرمانده لشکر 
31 عاشورا نقل شده است که دقت زیاد در بیت المال داشت.

همسر شهید باکری نقل می کرد که »یک روز به مهدی گفتم 
هیچــی در خانه نداریم و باید به خرید برود؛ مهدی هم گفت 
که آنها را در یک کاغذ بنویسم و بیاورم؛ توی جیب آقا مهدی 
یک خودکار بود، آن را برداشتم و نوشتم لوبیا، نخود، گوشت 
و ... که آقا مهدی یک لحظه چشــم اش بــه آن خودکار افتاد 
و چنان نهیبی به من زد که در طول همه ســال های زندگی 
مشــترک مان از او ندیده بودم، گفــت لازم نکرده با خودکار 
بیت المال لیست خرید خانه بنویسی، بگو حفظ می کنم و هر 
چی یادم ماند را می خرم.« در اینجا به وضوح شاهد هستیم که 
نباید از موقعیتی که برای افراد به پیش می آید سوء استفاده 

کرد؛ در حالی که برخی گرفتار این مسایل خواهند شد. 
سوم( برخورد دستگاه قضایی 

دستگاه قضایی نباید در برابر این دست درازی ها به بیت المال 
کوتاه بیاید؛ مطابق با قوانین نیاز است تا هر چه سریع تر پرونده 
این افراد رسیدگی و به عموم مردم اعلام شود تا درس عبرتی 

برای سایر کارگزاران باشد.  
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خبرب

جدول

سلام تاکنون چندین بار پیگیر تاسیس 
یک دفتر قضایی دیگر در شهرستان به 
رعایت  عدم  و  ازدحام  و  شلوغی  دلیل 
افراد  حریم  حفظ  و  شهروندی  حقوق 
شدیم، چرا جوابی شنیده نمی شود.علت 

آن  چیست؟
2086-913

.......................................................................

بشریت  تاریخ  روز  بدترین  امروز 
زنان  به  غزه  شفا  )دربیمارستان  است 
بعد  و  کردند  تجاوز  وبیماران  وکودکان 
همه رادستجمعی شهیدکردن(. سکوت 
جهان  در  مسلمان  میلیارد  نیم  و  یک 
بشری،  جامعه  میلیارد  و سکوت هشت 
کجاست حقوق بشر؟ کجایند آدم های 
بپاخیزید  جهان  آزادگان  وجدان؟،ای  با 
از مظلومین غزه و فلسطین  برای دفاع 
نابرابر  جنگ  نیم  و  ماه  شش  در  که 
وحشیانه  حملات  ترین  سنگین  مورد 

دیگر  اند،  گرفته  قرار  نحس  دشمن 
ندارد. ای  فایده  کردن  محکوم  و  شعار 

امروز جامعه جهانی در برابر این جنایات 
مسئولند؟؟ اقدام عملی ما مسلمین لازم 
قاسم  حاج  یک  باید  است.هرمسلمان 
باشد، بایداسرائیل نابود شود و مسلمانان 
و  است  خداوند  وعده  این  شوند  پیروز 
آخراین موجود نحس  نفس های  اینک 

است انشاا...
5349-913

...................................................................

دور  کشاورز  بلوار  بخیر؛  وقت  سلام 
ورزشی،  سالن  روبروی  دوم  برگردان 
داخل دور برگردان یک جوی آب است 
متأسفانه چند سالی که ریزش کرده و 
سنگین  و  سبک  های  ماشین  روز  هر 
آسیب می بینند، لعن و نفرینش متعلق 
این  مربوطه  مسئولین  لطفا  است  به... 

موضوع را پیگیری نمایند . 

8843-913
...................................................................

شما  خدمت  نباشید  خسته  سلام 
جا  هستید.  مردم  صدای  که  بزرگواران 
تشکر  معروف  به  آمرین  گروه  از  دارد 
آبروی  و  جان  که  باشم  داشته  ویژه 
خودشان را به خطر می اندازند که امثال 
در  بیشتری  روانی  و  روحی  آرامش  ما 
می  خوب  چقدر  باشیم،  داشته  جامعه 
این  قشنگ  حرکت  از  هم  ما  که  شود 
راه  این  در  و  بگیریم  درس  بزرگواران 

همراهیشان کنیم.
پیام رسیده

...................................................................

سلام خداقوت به پرسنل بیمارستان ولی 
عصر)عج( چند روز پیش به بیمارستان 
برخورد  بسیار  همگی  نمودم،  مراجعه 
خوبی داشتند، ازهمه آن ها کمال تشکر 

را دارم.
9970-901

.....................................................................

ً أتمنی لکم عید سعید جدا
لتکن کل أعمالکم الخیرة مقبولة عند ا... 
تهنیت عرض  و  تبریک  به شما  را  عید 

می کنم
قبول  مورد  خیرتان  کارهای  امیدوارم 

درگاه خداوند متعال قرار گیرد.

4387-0913

محوطه موتور سواری پس از سال ها 

همچنان بلاتکلیف باقی مانده است

جدول

جدول

جدولجدولجدول

روش های فرزندپروری

 مشاوره

کرد  باید  که  کاری  بهترین  عصبانیت  موقع 
چیست؟

در مشاوره قبل از ازدواج، برای اینکه بفهمم شخصیت 
عروس یا داماد ، چقدر خوب رشد کرده، یعنی چطور 
پدر مادرشان تربیتشان کردند، این سوال را می پرسم، 
وقتی از دست همسرت عصبانی می شوی ،چه می کنی؟

جواب های غلط را حتماً می دانید و مشکل زندگی کردن 
می توانید حدس  هم  را  شوهرها  یا  زن ها  قبیل  این  با 
تلافی  می کنم،  لج  می کنم،  قهر  میگویند  مثلًا  بزنید؛ 
و...کارها و  می کنم، دعوا راه می اندازم، توهین می کنم 
رفتارهایی که به دنبال احساس عصبانیت بروز می کند 

، اما جواب درست چیه؟
جواب درست این است که به همسرش بگوید : »من از 

دستت عصبانی هستم!« همین.
-  به زبان ساده تر وقتی عصبانی می شویم کافیه بگوییم 
رفتار  تنها  این  عصبانیت  بیان  ،یعنی  هستیم  عصبانی 

مجازه!
احساسمان  مورد  در  تا  بود  این  برای  توضیحات  همه 
بشویم  متوجه  خوب  را  چیز  دو  اهمیت  بدانیم،  بهتر 
اینکه  درک  یعنی   . خودمان  و  آن  احساس  درک   :
فرزندمان، ممکن است چه احساسی داشته باشد و بیان 

احساس او.
اینطور بگویم، وقتی ترسیده است بفهمیم که ترسیده 
بیان کند که ترسیده،   یا  بگوید  یاد بدهیم که  او  به  و 
و  ترسیدیم  بفهمیم که   ، ترسیدیم  وقتی خودمان هم 
او هم ما و  تا  یا بیان کنیم که ترسیدیم  او بگوییم  به 

دیگران را درک کند.
تاکتیک  از  فرزندپروری  تکنیک های  مهمترین  از 

احساس، تکنیک همدردی است.
در تاکتیک احساس، دو موضوع مهم بود: درک احساس 

و بیان احساس.
آن  کمک  با  که  است  روشی  همدردی،  تکنیک 

می توانیم احساس فرزندمان را درک کنیم.
احساس  کردن  و درک  تکنیک همدردی  اجرای  برای 
آن باید دو کار مهم را انجام داد: اول اینکه احساس او 
او را هرچه که هست  اینکه احساس  بعد  بفهمیم و  را 

بپذیریم.
احساسش هرچه که باشه ، اول باید فهمیده بشود، مثلًا 
وقتی  است  غمگین  که  بفهمیم  است،  غمگین  وقتی 
غمگینه، مثل بچه ای که شاد است با او رفتار نکنیم یا 
اگه ترسیده ازش توقع نداشته باشیم که درس بخواند.

پس برای همدردی، اول باید احساسش را بفهمیم، یعنی 
احساسشو حدس بزنیم و اگر ممکن است ازش بپرسیم 
احساسشو  بعد  زدیم.  بشویم درست حدس  تا مطمئن 
هرچی که هست بد یا خوب، زشت یا زیبا، بپذیریم. در 
مورد احساس، هرگز نباید قضاوت کنیم. احساس ممکن 

است بیمارگونه باشد، اما خوب و بد ندارد.
در  تقریباً  دارد،  کاربرد  جاها  خیلی  همدردی  تکنیک 
اکثر جاهایی که بچه احساسی دارد، اول باید احساسش 
یعنی  پذیرفتیم،  و  فهمیدیم  اگر  یپذیریم،  و  بفهمیم 
او  با  می توانیم  کردیم،  درکش  اگه  کردیم،  درکش 
و  می فهمد  را  ما  حرف  وقت  آن  کنیم،  برقرار  ارتباط 
با ما همکاری می کند، اگر همدردی نکند نمی تواند با 
نشود  رفتار  انسانی  اگر  کند  رفتار  انسان  مثل  بچه اش 

،بچه با او همکاری نمی کند.
از  یکی  پروری  فرزند  بازی  در  مادر  این  زیر،  مثال  در 

قوانین را یعنی قانون انسانی رفتار کردن را شکسته!
- چه: »من نمی خواهم بروم مدرسه، خوابم میاد!« 

بری  شی،  بلند  باید  پاشو!   نیست؛  چاره ای  مامان: 
مدرسه.

-اینطوری حال بچه خیلی گرفته می شود.
این مادر همدردی نکرد، رفتار مادر ، انسانی نیست، اما 

اگه فقط همدردی کند، آن وقت ...
-بچه : مامان! من نمی خواهم بروم مدرسه، خوابم میاد.

مادر: راست میگویی ! صبح، آدم می خواد بخوابه، منم 
خیلی وقتا برام سخته صبح پاشم، اما چاره ای نیست ! 

باید بلند شوی و بروی مدرسه.
یک نمونه دیگر از اجرای روش همدردی در یک 

شرایط متفاوت
وقت  هیچ  ما  مسافرت،  برم  می خوام  من  بابا  بچه: 

مسافرت نمی رویم .
پدر:  »عجب! پس نظر تو اینه که ما کم به مسافرت می 
رویم، تو دلت می خواهد بیشتر به مسافرت برویم. خیلی 

ممنون که این را به من گفتی«.
- در نمایش قبل،پدر احساس فرزندش را فهمید و او 

را پذیرفت.
احساسش این بود که می خواهد بیشتر مسافرت برود، 
فقط  او  نپذیرفت.  را  مسافرت  به  رفتن  پیشنهاد  پدر، 

احساس فرزندش را پذیرفت.
می  مسافرت  به  کم  ها  آن  بچه،  نظر  از  کنید  دقت   -
چیز  همه  مادر،  و  پدر  نظر  از  است  ممکن  اما  روند، 
است  چیز  یک  رفتن  مسافرت  دفعات  باشد،  درست 

همدردی کردن با احساس فرزندشان یک چیز دیگر!
پدر وظیفه داشت این احساس را که او می خواهد آن ها 
بیشتر به مسافرت بروند ،بفهمد و آن را بپذیرد؛ حتی 
که  است  این  مهم  رفت.  مسافرت  به  بیشتر  نشود  اگر 
پدر، هرگز نباید احساس بچه را پس بزند، ندیده بگیره 

و یا آن را  به خاطر احساسش تحقیر و سرزنش کند.

شهرستان بافق قطب سرآمد ورزش استان یزد
نمود:  عنوان  ادامه  در  جوانان  و  ورزش  اداره  معاون 
شهرستان بافق و اردکان در میان 12شهرستان استان 
یزد، به عنوان دو قطب ورزش در استان، سرآمد هستند. 
هاشمی، ورزش های زورخانه ای را یکی از ورزش های 
بین  مسابقات  در  کرد:  تصریح  و  نمود  عنوان  سرآمد 
ان 80  و در  برگزار شد  با حضور 30کشور  المللی که 
بودند،  یافته  حضور  بافقی  نونهالان  و  نوجوانان  از  نفر 
معظم  مقام  تحسین  و  تایید  مورد  نوجوانان  هنرنمایی 

رهبری قرار گرفت. 
ورزش شرط اساسی تاثیرگذاری در عبادت

حجت الاسلام حسینی، امام جمعه بافق، ورزش را یک 
ارزش دینی عنوان نمود و بیان داشت: کمتر اتفاق می 
پرتو  در  و  کنیم  نگاه  دینی  بعد  از  ورزش  به  که  افتد 
ورزش است که سلامتی حاصل شده و می توانیم حق 
از  فرازهایی  در  که  همچنان  کنیم؛  ادا  را  خدا  بندگی 
دعای کمیل بر این موضوع تاکید شده است. امام جمعه 
و  دانست  عبادت  در  تاثیرگذاری  را شرط  ورزش  بافق 
عنوان نمود: ورزش جسم را سالم نگه می دارد و زمانی 
ماند.   نیز سالم می  و شاداب شد روح  که جسم سالم 
وی گفت: امیدوارم در سال جدید، رویدادهای ورزشی 
خوبی را در عرصه ورزش شهرستان شاهد باشیم.  امام 
توکلی  ارزشمند  تجارب  از  گیری  بهره   ، بافق  جمعه 
بازویی  عنوان  به  را  وجوانان  ورزش  اداره  اسبق  رئیس 
اداره ورزش  ایزدیان ریاست جدید  کمکی برای سمیه 
برشمرد و ابراز امیدواری نمود با مشارکت همه نهادها، 

شاهد رشد و پویایی ورزش شهرستان باشیم.  
قدر دانی از اصحاب شجاع رسانه

ماهه   18 عملکرد  گزارش  بیان  به  توکلی  ادامه  در 
اداره ورزش و جوانان  خود در مدت تصدی سرپرست 
پرداخت و گوشه ای از چالش ها و مشکلات پیش روی 
خود را عنوان نمود . وی در پایان از همه ی هیئت های 
ورزشی که با وجود تمامی کمبود ها ورزش شهرستان 
را پویا نگه داشتند، همچنین از اصحاب شجاع رسانه، 

تقدیر و تشکر نمود. 
هدف ما موازی کاری با باشگاه سنگ آهن نیست

ورزش  یک  گفت:  ایزدیان  سمیه  مراسم  این  در   
خوب نیازمند وجود زیر ساخت های مناسب در شان 
ورزشکاران بوده و تلاش می کنم در حوزه زیر ساخت 
و عمرانی اقدامات موثری انجام دهم. وی گفت: هدف 
بنده موازی کاری و رقابت با باشگاه سنگ آهن نیست 
با تعامل و همکاری متقابل، فعالیت  و امیدوارم بتوانم 
های بسیار خوبی را در حوزه ورزش و جوانان رقم بزنم. 
از عدم  انتقاد  با  »فتوحی«، رئیس هیئت موتورسواری 
سواری  موتور  محوطه  برای  مناسب  مکان  اختصاص 
و  جوانان  فوت  شاهد  ساله  هر  باید  ما  نمود:  عنوان 
باشیم. ورزشی  رشته  این  به  مند  علاقه  ورزشکاران 

امام جمعه در پاسخ عنوان نمود: زمین جاده دی 19 
مسطح  زمین  و  شده  خارج  سواری  موتور  محوطه  از 
منظور  بدین  گاوداری  مجموعه  پشت  در  بزرگی  و 

اختصاص یافته است. 
فتاحی: ورزش بافق حد وسط ندارد

»فتاحی«، رئیس هیئت تکواندو شهرستان بافق با انتقاد 
از عدم حمایت هیئت های ورزشی ، ورزش بافق را در دو 
یا سه رشته ورزشی خلاصه نمود و اظهار کرد: ورزش 
بافق حد وسط نداشته و این امر موجی از نارضایتی را 

در بین هیئت های ورزشی بوجود آورده است. 
اداره ورزش و  پایان مراسم، حکم سرپرست جدید  در 

جوانان اهدا شد.
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3_ نفس بلند_ مسلط_ فلانی_ مردن از غصه
4_ درخت مخروطی همیشه سبز_ خداوند_ تردید_ 

از اقوام ساکن سریلانکا
5-  وفای به عهد_ لاستیک ماشین_ ستاره شناسی

در  شهری  زارع_  جهان_  معروف  های  برج  از   _6
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7_ مادر آذری_ چشم روشنی_ چاه مکه
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معتبر
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قرض
13_ گذرگاه رودخانه_ انگور خشکیده_ جایی برای 

بیرون رفتن_ یکی از دوجنس
14_ پهلوان شاهنامه _ چنان که بود

بر  چیزی  ارزشیابی  تعیین  متحرک_  نقاشی   _15
اساس قاعده ها

عمودی: 
1-  از صنایع شعری- بازی های جهانی معلولین- 

2- در هر حال، به هر صورت- اسلوب
3- تکرار حرف دوم- رویداد- وسیله برقی اتومبیل- 

ترمز چهار پا
و  خوشحال  زنده-  چهارم-  نت   - همه  مقابل   -4

مغرور

5 -  زن گندمگون-  ویرگول-  مخترع موتور گازی
6-  پروردگارا- ماشین بارکشی- کشور عربی.

7-  جمله قرآنی- تندی و خشونت-  اسرار.
آثار-    11 نویسنده  فرانسوی  ادیب  خنده-   8-  صوت 

ویتامین جدول.
رو  به  پوست-  سیاه  نویسنده  و  شاعر  تک-   تک   -9

خوابیده.
10- عقاید شهروندی- واقف به اسرار- جاده شمالی

11-از ظروف آزمایشگاه- فالگیر- بالای کوه
آش- لاتین-  حرف  آخرین  اصفهان-  در  12-شهری 

صدای افسوس.
13- زیر پا مانده- مرتکب جرم شده- پایتخت اکوادور- 

پیشوند نفی.
14- بدهی ها _ راه آب پشت بام.

15_ ضرب المثل دورنگی شخص- نبود فتاده را پای 
زدن.
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حکیمه السادات میرمحمدی- افسانه 
رنجبر| به گزارش هفته نامه افق کویر، 
اداره  رئیس  معارفه  و  تکریم  آیین 
در  بافق،  شهرستان  جوانان  و  ورزش 
دفتر  در   1403 سال  ماه  فروردین   8
در  شد.   برگزار  بافق  فوتبال  هیئت 
فرماندار  و  امام جمعه  که  مراسم  این 
شهرستان، معاون توسعه ورزش اداره 
و  یزد  استان  جوانان  و  ورزش  کل 
های  هیئت  دبیران  و  روسا  از  جمعی 
ورزشی حضور یافته بودند از زحمات 
سرپرست  توکلی«  احسان   « 18ماهه 
و  تکریم  بافق  جوانان  و  ورزش  اداره 
سرپرست  عنوان  به  ایزدیان  سمیه 
معرفی  جوانان  و  ورزش  اداره  جدید 

شد. 
با 40  قبلی، جلسه  اطلاع رسانی  به رغم 
و  روسا  بیشتر  و  برگزار شد  تاخیر  دقیقه 
برگزاری  نامناسب  مکان  از  رئیسان  نایب 

جلسه ابراز گلایمه مندی نمودند.

عدم حضور مدیر کل ورزش و جوانان 
توجیه پذیر نمی باشد

انتقاد  با  جلسه  به  ورود  بدو  در  فرماندار 
تند از عدم حضور »حاجی حسینی« مدیر 
تصریح  یزد،  استان  جوانان  و  ورزش  کل 
کرد: عدم حضور مدیر کل ورزش و جوانان 
می  کل  مدیر  باشد.  نمی  پذیر  توجیه 
بایست در خصوص مسائلی از قبیل اعتبار 
اختصاص یافته به هیئت ها و باشگاه های 
ورزشی، همچنین  وضعیت زمین ورزش 
سالن های ورزشی که نیمه ساز رها شده 

و می بایست بصورت کامل اجرایی شود و 
مشکل میدان موتورسواری که مدتهاست 
شده،  مبدل  بافقی  جوانان  آرزوی  به 

پاسخگو باشد.  
محوطه موتور سواری پس از سال ها 
همچنان بلاتکلیف باقی مانده است

ضمن  بافق،  فرماندار  دهقان«  »ابوالقاسم 
ماهه   18 زحمات  از  تشکر  و  تقدیر 
بافق،  جوانان  و  ورزش  اداره  سرپرست 
ورزشی  مجموعه  در  انتظاراتی  گفت: 
به  بایست  می  که  دارد  وجود  شهرستان 
از  موجی  آن  ابتر شدن  و  توجه شود  آن 
همراه  به  را  ها  ارگان  به  نسبت  بدبینی 

دارد . 
و  اداره ورزش  ریاست  داد:  ادامه  فرماندار 
جوانان به جهت مسئولیت پذیری بالا،  با 
وجود جوانان علاقه مند به ورزش و کمبود 

در  وی  باشد.   می  دشوار  امری  بودجه 
ادامه عنوان نمود: دکتر توکلی مورد تایید 
اما  بوده؛  ورزشی  های  هیئت  از  بسیاری 
بدلیل مشکلات مالی رضایت کامل حاصل 
بعد  موتور سواری  پیست  مبحث  و  نشده 
مانده  باقی  از سال ها همچنان بلاتکلیف 

باشد. وی  باید مشخص  امر  این  و متولی 
عنوان  به  جوانان  و  ورزش  »اداره  گفت: 
سواری  موتور  پیست  باید  امر  این  متولی 
را آماده و در اختیار هیئت موتور سواری 

قرار دهد.« 

ضرورت تعامل سازنده ی اداره ورزش و 
جوانان و باشگاه سنگ آهن بافق

نخبگان  نمود:  عنوان  ادامه  در  فرماندار 
در  بافق  شهرستان  در  متعددی  ورزشی 

باید  لذا  وجودداشته،  مختلف  های  زمینه 
برای  را  ورزشی  های  تیم  و  ورزشکاران 
اعزام به مسابقات ملی و استانی در زمینه 
وجود  و  نمود  مساعدت  گوناگون  های 
تعامل سازنده  بین اداره ورزش و جوانان 
آهن  سنگ  ورزشی  و  فرهنگی  باشگاه  و 
فرماندار  همچنین  است.  ضروریات  از 
های  تلاش  و  زحمات  از  جلسه  این  در 
باشگاه سنگ آهن  منصوریان مدیر عامل 
تمام  با  درخواستی  گونه  هیچ  بدون  که 
توان در جهت حل مسائل و ارتقای ورزش 

شهرستان تلاش می نماید تشکر نمود. 
زحمات توکلی ستودنیست

اداره  معاون  هاشمی«  »دکتر  ادامه  در 
تقدیر  ضمن  یزد  استان  جوانان  و  ورزش 
نمود:  عنوان  توکلی  ستودنی  زحمات  از 
وی با وجود تحصیلات آکادمیک در زمینه 
ورزش  و با وجود اینکه تمام ملاک های 
مدیر  یک  جایگاه  تصدی  برای  را  لازم 
ورزشی داشت، علیرغم تلاش های زیادی 
که برای ابقای وی در سمت ریاست اداره 
ورزش وجوانان بافق صورت گرفت، امروز 
باید شاهد برگزاری مراسم تکریم وی در 
اداره ورزش و جوانان باشیم. وی در ادامه 
رئیس  ایزدیان   سمیه  سربلندی  برای 
سابقه  که  جوانان  و  ورزش  اداره  جدید 
فعالیت در زمینه ورزش را داشته و برنامه 
های خوبی در دوره های قبل ارائه نموده، 
نمود و همکاری همه ی  آرزوی موفقیت 
اعتلای  جهت  در  را  نهادها  و  ها  ارگان 

ورزش بافق خواستار شد.

ادامه در همین صفحه

محوطه موتور سواری پس از سال ها همچنان بلاتکلیف باقی مانده است

ادامه از همین صفحه

ورزشی

ده نفر مرتکب به پولشویی و ارتشا 
پنج نفر قرار منع تعقیب

به گزارش پایگاه خبری افق بافق، سال گذشته زمزمه 
ارتشا، گرفتن  هایی درخصوص یک پرونده پولشویی، 
رشوه و .... در بافق به گوش می رسید تا اینکه  اخیرا، 
انقلاب  و  عمومی  دادسرای  بازپرسی  هشتم  شعبه 
شهرستان یزد تصمیم نهایی خود را با توجه به جمیع 
محتویات پرونده، کفایت و ختم تحقیقات را اعلام  و 

مبادرت به صدور قرار نمود. 
در این پرونده 15 نفر به اتهام:

 1-پولشویی2-  تحصیل مال از طریق نامشروع یا سوء 
استفاده و تقلب از امتیازات 3- خیانت در امانت  در 
مورد وجوه و اموال شرکت4- اقدام به عملیات تجاری  
یا صنعتی یا مالی توسط شرکت خارجی یا مدیر شعبه 
آن برخلاف ماده 3 قانون راجع به ثبت شرکتها) اقدام 
و  تعاونی   شرکتهای  قانون  در  مقرر  اصول  برخلاف 
رشوه)اخذ  گرفتن   -5 مصوب(   های  نامه  اساس 
نقد  رشوه)وجه  پرداخت   -6 سکه(  و  نقد  وجه  رشوه 
از  غیرمجاز  استفاده  غیرقانونی،  تصرف   -7 سکه(  و 
و  سرب  معدن  از  غیرمجاز  )پرداخت  دولتی  اموال  از 
روی( 8- گرفتن رشوه )سکه( -9 پرداخت رشوه 10- 
گرفتن رشوه)وجه نقد(  12- سوء استفاده از موقعیت 
شغلی )ماده 576 قانون مجازات اسلامی( 13- تصرف 
اموال دولتی )معاونت  از  غیرقانونی، استفاده غیرمجاز 
در تصرف غیرقانونی در اموال دولتی( مورد تحقیق  و 

بررسی قرار گرفتند.
ارتشا،  به  مرتکب  نفر   10 جرم  نهایی  قرار  این  در 
پولشویی، کلاه برداری، اختلاس  و ...محرز گردیده و 
قرار جلب به دادرسی برای آنها صادر و اعلام گردیده 
از متهمین به جهت فقد  است. همچنین  برای5 نفر 
صادر  تعقیب  منع  قرار  بزه،  احراز  جهت  اثباتی  ادله 

گردیده است.
از  برخی  اسامی  متهمین  بین  در  است  ذکر  شایان 
مسئولین وقت ادارات و مراکز دولتی و شرکت ها به 

چشم می خورد.
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شهرستان بافق پیشرو به لحاظ

رسانه در استان یزد

به جد پیگیر بخشدار شدن 

سبزدشت هستم

گفتگو

یک نقاش باید صبر، تمرین و ممارست در کار خود داشته باشد

یکشنبه19فروردینماه1403
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7آوریل2024

سالبیستوپنجمشماره1121

4صفحه5000تومان

اکرمعباســی|بهگزارشهفتهنامــهافقکویر،
محمدعلیشاهحسینی،معاونهماهنگیاموراقتصادی
استانداریزددرنشستاستانداریزدبااصحابرسانه
بافقاظهارداشت:اینکهبیانشدبنگاهاقتصادیسنگ
آهنورشکستهشدهاصلاًاینطورنیست؛شایدامروز
حالاینمجموعهخوبنباشــد،ولیوقتیدادههای
مختلفراکنارهممیگذاریممتوجهمیشویمکهاین

مجموعهبههیچعنوانورشکستهنیست.
معاون هماهنگی امور اقتصادی استاندار یزد گفت: سنگ 
آهن یکی از بنگاه های مهم اقتصادی تأثیرگذار استان و کشور 
است و تمام بدهی های این مجموعه در طرح های توسعه ای 

بسیار مهم سرمایه گذاری شده است.

اکرمعباســی|بهگزارشهفتهنامــهافقکویر،
علیاکبرعزیزیمعاونسیاسی،امنیتیواجتماعی
استانداریزددرنشستاستانداریزدبااصحابرسانه
بافقاظهارداشت:بحثفرماندارویژهموضوعیاست
کهسهنمایندهدراستاندرخواستداشتندومعاون
اولرئیسجمهوردستوردادند؛اگرشرایطآنوجود

دارداجراییشود.
وی گفت: نماینده مردم بافق در مجلس شورای اسلامی 
پس از نمایندگان مــردم اردکان، میبد و یزد درخواســت 

فرمانداری ویژه را دارد.
وی تصریح کرد: در نهایت وزارت کشور هم با بیان اینکه 
مناطق درخواســت شده شــرایط کامل را برای این منظور 
ندارند و طبق قانون حداقل باید 4 شرط از پنج شرط اصلی 
را داشته باشند و ما هم کار کارشناسی را در این حوزه انجام 

دادیم.
معاون سیاسی، امنیتی و اجتماعی اســتاندار یزد افزود: 
هنــوز این موضوع بــه صورت کامــل رد نشــده و باید در 
کمیسیون دفاعی دولت مطرح شــود؛ اما استان درخواست 
کرد به دلیل شرایط امنیتی و اجتماعی حتماً هر سه مورد به 
صورت همزمان در کمیسیون دفاعی مورد بررسی قرار گیرد.

عزیزی ادامه داد: یکی از نشــانه های اصلی برای گرفتن 
بخشــداری حداقل 10 هزار نفر اســت و تاکنون حداقل دو 
مرتبه برای سبزدشــت گردش کار صورت گرفته و خودمان 
نسبت به این موضوع تمایل داریم، ولی مشکل این است که 
سبزدشت تنها دو هزار نفر جمعیت دارد؛ اما ما همچنان به 
دلیل دورافتاده بودن و محروم بودن این منطقه پیگیر موضوع 

هستم.

مهمترین رویدادهای بافق در سال 1402 از نگاه افق کویر

حدیثهامیریان|بهگــزارشهفتهنامهافقکویر؛"
عبدالرضاصباغیان"متولدسال1365درشهربافق،
فارغالتحصیلرشــتهامورفرهنگیدارایچندمقام
استانیوکشوریاســت.اویکیازفعالینفرهنگی
وهنریکهقریببهســهدههدرزمینهگروهسرود
فعالیتدارد.بااوگفتگوییصمیمانهانجامشد؛کهدر

ادامهمیخوانید:
افقکویر: داستانورودشــمابهفعالیتدرگروه

سرودبهچهصورتبود؟
ابتدا از بچگی علاقه شــدیدی به اجرای سرود داشتم، در 
دوره متوسطه اول تک خوان برتر شهرستان شدم، همچنین 
در دوره متوســطه دوم عضو گروه بودم، خــودم نیز به این 
نتیجه رســیدم که صدای نسبتا خوبی دارم و تصمیم گرفتم 
این مسیر را طی نمایم، اوایل با تئاتر شروع نمودم؛ سپس به 
سمت سرود و مداحی رفتم. بنده در اوایل هیچ دوره آموزشی 
را نگذراندم و قطعا اگر در کلاس های آموزشی حضور داشتم 
بهتر از این ها عمل می کردم؛ البته ناگفته نماند که در ســال 
های بعد دوره های آموزشی شرکت و نکات بسیار زیادی را فرا 
گرفتم و اکنون با گروه های مدارس شهرستان در زمینه سرود 

همکاری می کنم. 
افقکویر: تاکنونچنددانشآموزدرگروهســرود

فعالیتداشتهاند؟
دو نســل از دانش آموزان بافقی در گروه  سرودم فعالیت 
داشــته اند، همچنین  فرزندانی هســتند کــه  بعضا پدر و 
مادرهای آنان  در گروه  بنده حضور داشته." طا ها فتوحی" 
و " ابراهیم پیشگول)کیانمهر("  که هردو در مقطع دبیرستان 
به عنوان تک خــوان فعالیت می کردند، اکنــون  به عنوان 

خواننده در سطح استان اجراء دارند.
افقکویر: درسالجاریدرزمینهسرودچهفعالیتی
سال گذشــته با 1۲ مدرسه در ســطح شهرستان همکاری 

داشته و مقام اول و دوم را کسب نمودیم.
افقکویر: آیندهسرودشهرستانچگونهاست؟

در سرود سه نوع اجراء است، "اجرای زنده"، "پلی بک" 
و "دابســمش"  که اجرای زنده اصل هنر ســرود می باشد 
دراجرای پلی بک چند نفر از خواننده هایی که صدای خوبی 
دارند در اســتودیو حضور یافته و صــدای آن ها را ضبط می 
کنند؛ که به صورت پلی بک اجرا می کنند؛ اما ضربه ای که به 
سرود وارد می شود اجرای دابمسش می باشد که صدای گروه 
دیگری را پخش و اعضای گروه تنهــا زمزمه می کنند و این 

باعث فریب مردم می گردد. 
افقکویر: ملاکهاییکهیکخوانندهبایدداشته

باشد؟
ملاک اول صدای خوب و دلنشین، داشتن هوش موسیقی 
و گوش موسیقی است که شخص باید صدای خود را با صدای 

ملودی هم کوک نماید. 
افقکویر: تاکنونچهمقامهایکسبنمودهاید؟

مربیان تئاتر سرود مدارس بافق به 

آموزش اصولی نیاز دارند 
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اکرمعباسی| بهگزارشهفتهنامهافقکویراحسان
عابدی،مدیرکلفرهنگوارشاداسلامیاستانیزد
درنشستاستانداریزدبااصحابرسانهبافقبااشاره
بهاینکهشهرســتانبافقیکشهرستانپیشرودر
استانیزدبهلحاظرسانهاستگفت:پسازشهرستان
میبد،بافقدومینشهرستاندرزمینهتعدادرسانهها

فعالیتدارد.
وی خاطرنشان کرد: هفته نامه افق کویر قریب به سی سال 
سابق فعالیت در این شهرستان قرار دارد! علاوه بر این حدود 
10 پایگاه خبری هم در این شهرســتان فعال هستند و نوع 

فعالیت رسانه ای در بافق بسیار پویا است.
مدیرکل فرهنگ و ارشاد اسلامی استان یزد عنوان کرد: 
برگزاری این نشســت ها یک فرصت بی نظیر است و نمونه 
چنین نشست هایی که به تفکیک هر شهرستان برگزار شود 
در هیچ استان کشور نمونه نداشــته و خبرنگاران می توانند 
مسائل مربوط به شهرستان خود را به صورت کامل پیگیری 

کنند.

حدیثعباسی| بهگزارشهفتهنامه
افقکویر؛یکیازخبرهایمهمبافقکه
دراولینشمارهازهفتهنامهافقکویر
در20فروردین1402درجشد؛موضوع
یزد استاندار "فاطمی" بودکه مرزها
درنشستبااقشارمختلفمردمبافق
گفت:"درموردمرزها،اتفاقخاصیرخ
ندادهاست"وهمچنینامامجمعهسابق
بافقدرایننشســتکهدرفروردین
برگزارشد؛عنوانکرد: ماهسال1402
یکیازموانعپیشــرفتشهرســتان
نگاهغلطبهبهدودرصدعوارضاست
همچنینشایعهاســتعفا"محمدعلی
آخوندی"ازشورایاسلامیشهربافق

نیزبحثیبودکــهدر27فروردیندر
هفتهنامهافقکویربهآنپرداختهشد
ودرشــماره1073هفتهنامهافقکویر
عنوان ولیعصر)عج( بیمارستان رییس
کرد:برایتکمیلبیمارستانجدید80
این اعتبارلازماستکه میلیاردتومان

خبربسیارناامیدکنندهبود.

چه افرادی عضو 
شورای شهر هستند؟!

در گــزارش میدانی که به مناســبت روز 
شوراها تهیه شد و در 17 اردیبهشت ماه در 
هفته نامه افق کویر منتشــر گردید ،" مردم 
انتظار دارند" در این نظرســنجی 48 درصد، 
عملکرد شورای اسلامی شــهر بافق  را "بد" 
عنوان کردند و تنهــا 11 درصد به عملکرد 
شورای اســلامی شــهر نمره "خوب" دادند 
و ۲0 درصــد نمره "متوســط" و ۲1 درصد 
عنوان کردند " نظری ندارم" و حتی برخی در 
پیام هایی که برای ما ارسال کردند، به نوعی 

طعنه زده که چه افرادی عضو شورای اسلامی 
شهر هستند!

بانوان شهرســتان بافق ســال 140۲  در 
رشــته های ورزشــی خوش درخشیدند و 
باز تیم هندبال ســنگ آهن بافق فاتح جام 

قهرمانی هندبال کشور شد.

سقوط دختر 12 ساله
در پی انتشار  خبری با عنوان سقوط دختر 
دوازده ســاله در دریاچه آهنشــهر خبرنگار 
افق کویر با ســرباز وظیفه ای که جان دختر 
را نجات داده بود؛ گفتگــو نمود که وی بیان 
کرد:" دریاچه آهنشــهر نیازمند یک ناجی 
است" در پی این اتفاق مســئولین مربوطه 
مطرح نمودند که اطراف اســتخر نرده نصب 

خواهد شــد؛ اما در حال حاضــر هیچگونه 
اقداماتی صــورت نگرفتــه اســت. یکی از 
رویدادهای مهم سال گذشته پیرامون خبری 
بود که  از ســوی روابط عمومی اســتانداری 
یزد بدین مضمون منتشر شــد؛ که استاندار 
از چند طرح در شهرستان بافق بازدید نمود 
و این خبر باعث تعجب همه خبرنگاران شده 
بود؛ که چگونه اســتاندار به شهرستان سفر 
کرده و هیچکدام از خبرنگاران مطلع نشدند،  
بنابراین هفته نامه افق کویــر این موضوع را 
مورد بررســی قرار داد؛  که چرا خبرنگاران از 
این سفر آگاه و دعوت نشدند ؟و مدیر روابط 
عمومی استانداری یزد  در پاسخ  به خبرنگار 
افق کویر گفت" بهتر اســت این پرســش را 

فرماندار بافق پاسخ دهد".

موتورسواری 

در شهرستان بافق جوانان علاقه شدیدی 
به موتور و موتور سواری دارند و این موضوع 
باعث شد؛ که در شماره 1081 هفته نامه افق 
کویر به میدان موتورسواری و دغدغه جوانان 

بپردازد. 

اداره پســت شهرســتان بافق در ســال 
140۲ با چالش هایی روبــه رو بود که یکی 
از مهمترین دغدغه ها کمبود نیروی انسانی 
از جمله نامه رسان بود که این موضوع باعث 
نارضایتی شهروندان شــد؛ اما اداره پست با 
مشــکلاتی که در  اســتخدام نیروی انسانی 
وجود داشــت با اســتخدام چند نامه رسان 
موضوع را کنترل کرد و همچنین  با به پایان 
رسیدن سال 140۲ فضای ساختمان اداره را 

نیز بازسازی نمود که جای تقدیر دارد.

دوبانده شدن جاده 
بافق- بهاباد

یکی از طرح هایی که در چگونگی اجرای 
آن با مشــکلاتی روبه رو شــده بود، دوبانده 
شــدن جاده بافق- بهاباد بود که این موضوع 
در شــماره 1084 هفته نامه افق کویر به آن 
با عنوان " مناقصه دوبانده شدن جاده بافق –

بهاباد از کدام مسیر"  پرداخته شد و موضوعی 
اســت که همچنان بلاتکلیف است و اهمیت 
این موضوع باعث شد که در اواخر سال 140۲ 
نیز امام جمعه شهرستان بافق  در خطبه های 

نماز جمعه به آن بپردازد. 

نانوایی ها

در شــماره 1086 یــک مردادماه 140۲ 
به موضوع و مشــکلات پیــش روی نانوایی 
ها پرداخته شــد نانوایی ها بعــد از اینکه در 
فرمانداری حضوریافتند و از مسئولین خواستار 
کمک و حمایت شدند به دفترهفته نامه افق 
کویر مراجعه کردند و به بیان مشکلات در این 

حرفه پرداختند. 

کمبود معلم
 و کلاس درس

کمبــود معلــم و کلاس درس نیــز از 
دغدغه هــای شهرســتان بــود و همچنان 
شهرستان بافق با کمبود معلم روبرو است و 
با وجود برگزاری آزمون های اســتخدامی در 
کشور اعلام  نیاز دبیر در شهرستان بافق نبوده 
و اگر نیز اعلام شــده به یک یا دو نفر بسنده 
شده  است و سهمیه  مورد نیاز به شهرستان 
بافق تعلق نگرفته اســت و آموزش پرورش 
مجبور است که از بازنشســته ها و نیروهای 
غیر رسمی اســتفاده کند که نتیجه مطلوبی 

نخواهد داشت.

مطالبه به حق کارگران

بافق شهر کارگری است و با وجود معدن 
زیاد که معدن ســنگ آهن بافق زبانزد عام 
و خاص اســت نمایندگان شــورای کارگری 
شرکت سنگ آهن مرکزی با حضور در دفتر 
افق کویر عنــوان کردند: "ســهام ترجیحی 
مطالبه به حــق کارگران اســت" و اینگونه 

خواسته خود را به  مسئولین اعلام نمودند. 
کارخانه کاشــی زمرد بافق بذر ناامیدی  
را در دل شــهروندان بافقی پیرامون سرمایه 
گذاری کاشت بنابراین ســهامداران کارخانه 
کاشــی زمرد بافق  در میز خدمت مدیر کل 
دادگستری  استان یزد در محل امامزاده بافق 
خواستار شفاف سازی مســائل این کارخانه 

شدند.  

صباغیان برای سومین 
مرتبه به مجلس رفت

11 اســفندماه ســال 140۲ انتخابــات 
نمایدگان مجلس و شــورای خبرگان برگزار 
شد که صباغیان برای سومین مرتبه به عنوان 
نماینده مجلس انتخاب شد و شهرستان بافق 
روزهای آخر خود را با بــارش باران و برف به 

پایان رساند.

حدیثعباسی|به گزارش هفته نامه افق کویر؛ پنجشنبه 9 
فروردیــن 1403 خبرنگاران افق کویر تصمیم به بازدید و تهیه 
گزارش از موزه سنگ و چغارت نمودند و هدف گزارش از نظرات 
بازدیدکنندگان چغارت بوده نه چیز دیگر! ســاعت 10 از دفتر 
هفته نامه افق کویر به ســمت معدن حرکت نموده  و بعد از 10 
دقیقه به انتظامات سنگ آهن رسیده و انتظامات با مشاهده کیف 
دوربین متوجه خبرنگار بودن ما شدند و قصد داشتند از ورود ما 
به محل مانع شوند که بعد از تماس با مدیر روابط عمومی شرکت 
بیان شد که به عنوان یک بازدید کننده از منطقه بازدید نمایند و 
با حاضرین و بازدیدگندگان گفتگو ننمایند و بازدید  بدون فیلم 
باشــد و این موضوع بســیار برای ما تعجب برانگیز بود  و با بهت 

بازدیدی که باعث بهت و حیرت 

خبرنگاران شد

حدیثهامیریان|بــهگزارشهفتهنامه
مدیر یاراحمدی"، "حمیدرضا کویر؛ افق
نگارخانهیهنرهــایزیبا،طراح،نقاشو
مجسمهساز،ازهنرمندانفعالوباذوق
دراینزمینه،کهتحصیلاتشرادریزداز
هنرستانتادانشــگاه"کارشناسی"در
رشتهینقاشیگذراندوهمزمانآموزش
نقاشیراازسال1376بهدوستداراناین
رشتهآغازکرد،وهمچنانادامهدارد،آثار
ویتاکنوندرچندنمایشــگاهگروهیو
دونمایشگاهانفرادیبهنمایشدرآمدهو
همچنینیکیازآثاروینیزبهنام"چشم
ســوم"در"کتاب100اثرازهنرمندان"
معاصرایرانبهچاپرســیده.خبرنگارما
بهگالریاینهنرمندبافقیرفتهوشــرح
مختصــریاززندگیهنری،روندرشــد
وســبککاریویدرعرصهینقاشــی

پرداختهکهدرادامهمیخوانید:
افقکویر:  چگونهبهتواناییخوددراین

زمینهپیبردید؟
علاقه زیادی به نقاشــی داشــتم این باعث 
شــد که تمام فکر و ذکرم فراگیری این رشــته 
بصورت حرفه ای باشد، تا اینکه در آزمون ورودی 
هنرســتان "هنرهای تجســمی" یزد پذیرفته 
شدم  و این ســرآغاز ورود من به دنیای هنر در 
رشته ی نقاشی، و شــروع راهی پر فراز و نشیب 
و دوری از خانواده، سختی هایی به همراه داشت، 
اما بطور خستگی ناپذیر این مسیر را طی نمودم  
و در ادامــه ی راه تحصیلات خــود را تا مقطع 

کارشناسی در رشــته نقاشی پیش بردم، در یزد 
و بافق، آموزش به دوســتداران این رشته را در 
رأس کارهای خود قــرار دادم و همین امر باعث 
شد که بیشــتر فرا گیرم، مطالعه داشته باشم و 
هنر نقاشی در وجودم ماندگار شود تا  امروز که 
همچنان آموزش نقاشی به هنرجویان مهمترین 
کار و افتخاری هست، که با خودم به همراه دارم. 
در این مسیر به تجربه های زیادی در فراگیری، 
کار و آموزش دست یافتم که مهمترین آن ها و 

بصورت تحصصی، نقاشی کودکان است.
 زبان تصویر، اولین زبان بین المللی هر انسانی 
اســت و اگر این مهم در کودک تقویت شود در 
قالب های روانشناختی و هنری خود قرار بگیرد، 
ادامه ی مسیر برای تعالی کودکان هموارتر می 
گردد، فرزندان خردســال مــا در دنیای ذهنی 
متفاوت، ســاده، جذاب و بی آلایشــی زندگی 
می کنند، اگر بتوانیم والدین را به شــناخت این 
موضوع که نقاشی کودک مهمترین بخش بیان 
احساسات و عواطفشان هست، آینده ای متفاوت 
در مسیر فرزندشان قرار می گیرد و ارتباط بین 
کودک، خانواده و جامعه، مســیر روشن تری را 

پیش رو خواهد داشت. 
افقکویر:  برایخلــقاثرهنریخود
شــرایطخاصیرافراهممیکنید؟برای
انجام مثالبرخیهنرمندانحتمامراقبه
راشرطلازم میدهندوعدهایموسیقی

میدانند.برایشماچگونهاست؟
بنظر بنده، هنر در ذات خود بهترین مراقبه 
هســت، خیلی از افراد برای رســیدن به تمرکز 

یا فراغت از خستگی ناشــی کار، به یک فعالیت 
هنری روی می آورند، یا از یک اثر هنرمند، بهره 
مند می شــوند، مثل: موســیقی، نقاشی، شعر، 
آواز،و...، ابتدا حسی که از فضای پیرامون خود به 
دســت می آورم و از درون لبریز احساسات می 
شوم شروع به  پیش طرح )اتود زدن ( می کنم 
برای خلق تابلو نقاشــی و یا یک حجم، و گاهی 
مواقع هم بدون پیش طرح و مستقیم روی بوم 
یا هر روش دیگــر حس را منتقل می کنم، مثل 
یک شاعری که در بســیاری از مواقع حسی بر 
قلبش وارد می شــود و در درون خود کلمات به 
زیبایی شروع به فوران می کند، من هم به همین 
شکل فقط با خط و رنگ و فرم، اون حسی را که 
در درون به جوشــش درآمده را پیاده می کنم، 
البته که موسیقی، شعر و آواز، اثر زیادی بر روح 
و جان من دارد، خصوصا در موقع کار، و بیشــتر 
آهنگ هایی که گوش میدم، موسیقی کلاسیک و 
اصیل ایرانی هست، همیشه سعی دارم در کلاس 
های آموزش نقاشی، موســیقی پخش نمایم تا 
هنرجوها در کنار فراگیری، عادت به شــنیدن 
موسیقی که آرامش به همراه داشته و تمرکز خود 

را از دست ندهند.
افقکویر: چهتوصیهایبراییکنقاش

تازهکاردارید؟
از تجربه اســاتید در رشــته هــای مختلف 
اســتفاده نماید و با هفت هنر آشنا شوند. صبر، 

تمرین و ممارست در کار خود داشته باشند. 
افقکویر:  سخنپایانی:

تجربه ی چندین ســال کار حرفه ای من به 

هنرجویان در این رشــته: همه ی ما، در ابتدای 
مســیر، مثل آبکشی هســتیم؛ وقتی در محل 
آموزش و فراگیــری هنر قرار مــی گیریم،  پرُ 
می شــویم از آموزه های اســاتید و مهم بعد از 
خروج مراکز هست، که اجازه ندهیم از آن همه 
اطلاعاتی که پر شــده ایم، خالی شویم، و فقط 
تمرین مداوم ما هســت که با هر بار یکی از این 
روزنه های آبکش، گرفته می شود و بعد از مدتی 
می بینیم با صبر و تمرین ، پر شــده ایم از فن 
و تکنیک و خلاقیت و احساسات، و آن موقع به 
درک صحیح از هنرمند می رســیم.. و شما یک 
هنرمندی شعار گالری هنرهای زیبا: آسمان هنر 

شهرم، ستاره باران باد.
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